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Vedtak 
Vi ønsker å lage et ”Nettverkssamling A-Å”.  

Egen org tar ansvar for at det opprettes et FB-arrangement 

Malene tok opp at de ønsker å ha en dialogdag med de ulike lederne av elevrådene på de videregående 
skolene i Hordaland. Det lages en plan om mål og program slik at man vil være klar til å gjennomføre dette i 
løpet av perioden 2018. 


